
 

Årsberetning for Afd. 609 Bøgelunden 2022/23 

 

Arbejde som er udført i 2022 : 

Det meste arbejde, som skulle udføres i 2022, blev udsat, men fjernelse af bede på for- og bagside af boliger 

blev udført i oktober og november. Bedene blev erstattet af fliser begge steder. Nu venter vi bare på de 

lovede højbede, så vi kan pynte indgangspartiet. 

Hæk og havelåge loves udført i foråret 2023, så vi kan glæde os til at have en have. 

Postkasse og sorte bølgeplader er afvasket, og det pyntede. 

Træer er beskåret . 

Murværk ved lille bro er malet, og bondevin er plantet. 

Der arbejdes på at fjerne beplantning ved vej for at komme rotterne til livs. Der er af beboere fanget 10 rotter 

i klapfælder. 

Så alt i alt er der foretaget arbejder i afd. 609, som er til glæde for beboerne. 

 

Der var til at begynde med 18 tilmeldte til den fælles julemiddag i Café Perlen den 7. december. Men dagen 

før var der 4, som meldte afbud. Derfor ændrede jeg antallet af deltagere til 14, som alle havde givet tilsagn 

om at komme 

Resultatet blev, at vi kun blev SEKS! 3 meldte sig syge, mens 5 bare udeblev. ØV. De 3, som meldte sig 

syge, fik jeg lavet portionsbakker til og leverede dem. Det var selvfølgelig en skuffelse, at vi kun blev 6 til 

spisning i Perlen. Det til trods blev det en endog meget hyggelig dag med god mad (and, flæskesteg og 

dessert). Det negative var, at vi selvfølgelig skulle betale for de 14 personer, der var dækket op til. 

 

Lyskæden til flagstang (juletræ) var til stor glæde for beboere og gæster, da det var meget flot. 

 

Jeg har deltaget på div. driftsgruppemøder og strategiseminar på afd. 609's vegne og har forsøgt at fremføre 

vores håb og planer for fremtiden. 

 

På vegne af bestyrelsen: 

Formand Afd. 609 Bøgelunden 

Leif Henriksen  

 


